
Jubilæumstræf hos Maribo Mc 
 

En lille tur til Sct Hanstræf i Maribo, er næsten en tradition. Derfor måtte vi da også af sted i år, 

selvom vi ikke havde planer om at overnatte, er det altid hyggeligt at komme derned. 

Vi landede sidst på eftermiddagen, og mødte Stampe, allerede inden vi nåede ind –det startede med  

lidt drillerier, da han og Yellow kar en lille konkurrence om flest 777ér træf og bakketure. 

Vi indtog pladsen, fik investeret i et sugekort, 2 øl og træfmærker. Således godt ekviperet tog vi en 

rundtur for at se om der måske skulle være nogen man kendte -  det var der. 

Vi fik hilst på en masse, hvor de fleste var i godt humør efter fredagens hygge og lørdagens gode 

vejr, med mulighed for at feste i det fri – det giver unægtelig en større omsætning i baren udendørs, 

og et større alkoholindtag hos de deltagende gæster. 

Suså var repræsenteret i forvejen, da Bethina ifølge med Max havde bygget rede. En lille sludder 

med dem blev det også til, inden vi mente det var tiden for at der blev serveret aftensmad. 

Maden var helt i orden, og efter at have hilst rundt i teltet, og snakket en del om jawatræf med Tue 

og Signe, var det ved at være ved de tider hvor vi skulle hjemad.  

Lidt trist at forlade en god fest, men rigtig hyggeligt at kigge forbi og møde en masse glade 

mennesker. 

      MUS 

 

 

 

 

 

 

 


